
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 14. oktober 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 22
Vil ministeren redegøre for, om der har været en stigning i antallet af henvendelser til 
Gældsstyrelsen, efter der er varslet øget lønindeholdelse? Og vil ministeren i den forbin
delse redegøre for, hvor mange henvendelser der har været i henholdsvis 2021, 2022 og 
2023 før varslingen af øget lønindeholdelse; 2023 efter varsling samt i 2024?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pelle Dragsted (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på pelle.dragsted@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Malte Larsen
formand
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